

DBS mBanking Lucky Draw – Chance to Win iPhone 6 Plus Terms and Conditions

1. The DBS mBanking Lucky Draw (“**Lucky Draw**”) is only applicable to Customers who received the promotional SMS sent by DBS Bank (Hong Kong) Limited 星展銀行 (香港) 有限公司 (the “**Bank**”, which expression shall include its successors and assigns) (“**Selected Customer**”).
2. The Offer runs on 10 November 2014. (the “**Offer Period**”).
3. There will be a Lucky Draw during Offer Period. Selected Customers will be eligible to enter into the Lucky Draw automatically if he / she has (1) successfully perform first-time login to DBS mBanking service (determined based on the Bank’s record)(“**Eligible Login**”), (ii) not previously logged in to DBS mBanking service prior to the Offer Period, and (iii) are not employees of the Bank (“**Eligible Customer**”). Each Eligible Customer will be entitled to the chance of entering into the Lucky Draw once only on the day which that Eligible Customer performs the Eligible Login.
4. The Eligible Customers who have performed the Eligible Login will be drawn randomly by the computer system for the Lucky Draw. One (1) winner will be drawn and rewarded with an iPhone 6 Plus (64GB) as prize (“the “**Prize**”) . Lucky Draw results will be announced at our Bank’s website www.dbs.com.hk on or before 21 November 2014. Winners will be notified separately by mail for Prize redemption within 2 weeks after results announcement.
5. Eligible Customers cannot enjoy this Lucky Draw in conjunction with any other prevailing DBS mBanking welcome offer.
6. In order to receive the Prize, the Eligible Customer must remain as a DBS customer registered for DBS iBanking service at the time that the Bank distributes the Prize.
7. The Prize is non-transferable, non-refundable and cannot be exchanged for other Prizes.
8. Our Bank is not the supplier of the Prize and shall not be responsible for any related liabilities. In the case of any disputes, customers should deal with the supplier of the Prize directly.
9. In case the Prize is out of stock, the Bank reserves the right to replace the Prize with another gift of which the value and nature may differ from those offered in this Offer. In the case of any disputes, the decision of the Bank shall be final, binding and conclusive.
10. Any fraud and/or abuse of the Offer by a Customer (as determined by the Bank at its sole discretion) will result in forfeiture of the Customer's eligibility to participate in the Lucky Draw and/or cancellation of all or part of the Customer's account(s) with the Bank. Upon finding of any fraud and/or abuse of the Offer by a Customer, the Bank reserves its absolute right to deduct the equivalent value of the Prize rewarded to a customer directly from the Customer’s bank account(s) with the Bank.
11. The Bank reserves the right to change these Terms and Conditions and/or modify, discontinue or terminate this Lucky Draw at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of the Bank shall be final, binding and conclusive.
12. If there is any inconsistency between the English and the Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

星展 mBanking 流動理財大抽獎- 送你 iPhone 6 Plus 推廣之條款及細則

1. 星展 mBanking 流動理財迎新大抽獎(「抽獎」) 只適用於接獲星展銀行(香港)有限公司 DBS Bank (Hong Kong) Limited (「本行」, 包括其繼承人和受讓人) 發出之相關推廣短訊的客戶(「特選客戶」)。
2. 抽獎的推廣日期為 2014 年 11 月 10 日(「推廣期」)。
3. 於推廣期會有一次抽獎, 特選客戶如符合以下條件, 包括: i) 成功首次登入星展 mBanking 流動理財服務(以本行紀錄為準)(「合資格登入」);ii) 於推廣期前必須從未登入星展 mBanking 流動理財; iii) 並非本行職員(「合資格客戶」)可自動參加抽獎。每位客戶只可於成功首次登入當天獲得一次抽獎機會並參加當天的抽獎。
4. 於抽獎中, 合資格客戶於完成合資格登入後會自動獲得一次電腦系統的隨機抽獎機會, 當天會抽出得獎名額 1 個, 得獎客戶可獲得 iPhone 6 Plus (64GB)一部(「獎品」)。得獎者結果將於 2014 年 11 月 21 日於本行網站 www.dbs.com.hk 內公佈。得獎者將於抽獎結果公佈後兩個星期內獲專函通知領獎事宜。
5. 參加以上抽獎的合資格客戶不能同時享有任何其他現有的星展 mBanking 流動理財迎新優惠。
6. 得獎客戶必須於推廣至獎品發放期間仍然為星展 iBanking 網上理財的客戶, 方可獲得有關獎品。
7. 獎品不得轉讓, 亦不可兌換現金或其他獎品。
8. 本行並非獎品之供應商, 對於供應商提供的獎品質素, 本行恕不負責, 得獎者可直接與獎品供應商聯絡及自行解決。
9. 如有關獎品送罄, 本行保留隨時以其他禮品取代之權利, 而該禮品之價值及種類可能與是次推廣優惠所提供的獎品不相同。如有爭議, 概以本行之決定為準。
10. 客戶在推廣中如有任何舞弊及/或欺詐成分(由本行全權決定), 本行有權取消該客戶參加抽獎的資格及/或其於本行的全部或部分戶口。本行保留權利在客戶於本行的戶口內直接扣除客戶因舞弊及/或欺詐而不恰當地獲得的獎品等值金額而無須事先通知, 及/或採取法律行動追討任何未償付金額。
11. 本行有權隨時更改本條款及細則及/或修訂或終止本抽獎而無須事先通知。若有任何爭議, 本行保留最終決定權。
12. 本條款及細則的中英文版如有任何歧異, 概以英文版本為準。